
Referat FAU-møte 28. April 2022

Sted: Steinerskolen Nesodden
Tid: kl 19.15-21.15

Tilstede: Kristin Haugum (vara 7. klasse) , Ellen Jacobsen (1. Klasse Hasselkroken), Cathrine
Alvin (8A), Camilla Johannessen (3A), Kristin Bugge Heilo (5. klasse), Steen Steensen (8B),
Erlend Lange 5, Ruben Steinum (3B), Carolina Pedersen (2B), Tuva Dyvik (2A), Alfredo Jornet
Gil (1. Klassen Eikelia)

01/04 - Formelt
Velkomst og presentasjon av møtedeltakerne

Valg av møteleder. Carolina ble valgt som møteleder

Valg av referent. Ida Aylin ble valgt som referent

02/04 - Orientering - Skolens ledelse
Kristin kunne dessverre ikke stille i møtet denne gangen.
Ruben orienterer fra de saker som omhandlet spørsmål fra FAU i styremøtet.

Økonomi:
En ny evaluering av foreldrebetalingen skal tas i styret etter innspill fra FAU.

Vedtak: FAU stiller seg kritiske til denne endringen og ønsker å bli orientert på høringsrunden.
Generelt oppfordrer vi til mer transparens i slike saker da det rundt dette oppsto en del
spørsmål.

Kommunikasjon FAU, hvordan vi ordlegger oss. Representere seg selv som forelder og ikke på
vegne av FAU når vi kontakter skolen angående saker

Toalettene:
Flere av FAU-representantene har fått henvendelser av foreldre som mener at dette vil være
uheldig for enkelte elever.

Svaret fra skolen er at de har fått pålegg fra en offentlig institusjon om å gjøre noe med
toalettene. Av hensyn til taushetsplikt kan ikke skolen utdype saken mer. Det har blitt gjort og
jobbes fremdeles med tiltak for å sikre mer privatliv på toalettene.



Vedtak: Ved videre spørsmål om denne saken må vi henvise til svaret fra skolen.

03/04 - Informasjon fra KFU
Link til referatet fra KFU-møtet
https://docs.google.com/document/d/11eQ-aSsVQn6l0V6cdAi2sEbmEHSrCVU9/edit

04/04 - Informasjon fra landsmøtet
Ida Aylin orienterer fra landsmøtet i foreldreforeningen. Samarbeid mellom foreldre og skole for
å skape den beste skolen for barna våre. Foreldreforbundet er mulig for alle foreldrene å ta
kontakt med siden vi alle er medlemmer.

05/04 - Vedtektsendring - forslag
§5 står det i dag :
Ved begynnelsen av hvert skoleår konstituerer FAU seg selv ved å foreta valg til følgende
tillitsverv:

- Leder
- Nestleder
- Sekretær
- Kasserer
- Julemarkedsansvarlig
- Alle valgene gjelder for ett år.

Endringsforslag:
"Alle valgene gjelder for ett år, men leder velges for 2 år. Gjenvalg er mulig."
Bakgrunn for endringsforslaget er kontinuitet. Det er lurt at leder velges for 2 år.
Hvis FAU er bekymret for at det skal bli vanskeligere å rekruttere noen til vervet dersom
det velges for 2 år, kan setningen evt endres til:
"alle valg gjelder for ett år, men leder velges i hovedregel for 2 år. Gjenvalg er mulig"

Vedtak: FAU stiller seg bak endringsforslaget
- "alle valg gjelder for ett år, men leder velges i hovedregel for 2 år. Gjenvalg er mulig" og

tar det videre til årsmøtet.

https://docs.google.com/document/d/11eQ-aSsVQn6l0V6cdAi2sEbmEHSrCVU9/edit


06/04 - Trafikkvakt-ordningen
Carolina informerer fra trafikkvakt-ordningen som ble gjennomført etter påske.

07/04 - Dugnadskomiteen søker engasjerte foreldre
Årets dugnad har mange påmeldte. Grunnen til at enkelte har opplevd at skjemaet gir uttrykk for
at det fullt er at det på et tidspunkt var behov for å ta ut listen for å kunne delegere oppgaver.

Vedtak: Erlend Lange går inn i hovedkomiteen, og fortsetter arbeidet med Kristine.

08/04 Eventuelt
Natteravn:
Det er vedtatt at foreldre ved steinerskolen har et fast samarbeid med Tangenåsen
ungdomsskole. FAU-representantene på ungdomstrinnet har ansvar for gjennomføringen, men
kan be andre foreldre nedover i klassen stille dersom det mangler folk. Det er 4 helger i mai-juni
skolen har fått tildelt i år.

Julemarkedsmidler:
Spørsmål om hvorvidt det er det for sent å dele ut og ta denne prosessen nå, da dette er en
omstendelig prosess.

Innspill: SFO-ansvarlig, Maria Kvaal, ønsker å gjøre et løft i skolegården (særlig baksiden) og
andre prosjekter som trenger midler for å gjenoppstå etter å ha stått brakk etter pandemien
burde få mulighet til å søke.

Vedtak: Tildelingskomiteen setter i gang arbeidet sitt, selv om prosessen blir gjort senere enn
tidligere år. Søknadsskjema kommer i fredagsbladet.

Dugnadsplikt
Spørsmål rundt hvorvidt man er man fritatt fra dugnad når man har verv?
Informasjon gitt: Hovedkomité-medlemmer er unnlatt dugnad tradisjonelt.

Melkeordningen:
Oppfølging v/ Kristin Heilo Bugge. Lille elevråd foreslo en ordning hvor vanlig melk,
allergivennlig melk, og 2 typer fruktdrikk skulle være mulig å velge.

Vedtak: FAU stiller seg bak en prøveordning dersom ledelsen ønsker dette.

Valgkomiteen:
Innstillingen er sendt inn til styret i FAU og representantene i møtet ble orientert om prosessen
og kanditatene de innstiller.


